
Rada školy pri , Veľkomoravská 12, 911 05  Trenčín 

Výročná správa za rok 2014 o činnosti Rady školy pri 

Základnej škole, Veľkomoravská 12, 911 05  Trenčín 

Rada školy pri ZŠ Veľkomoravská 12, 911 05  Trenčín začala pracovať od ustanovujúcej schôdze 25.4.2012.  

Aktuálne zloženie Rady školy: 

Pedagogický zamestnanci:   Mgr. Marta Běhalíková 

     Ing. Spačková Katarína 

Nepedagogický zamestnanci:   Eva Šimková 

Rodičia:    Zuzana Aštaryová 

     Andrea Babirádová, od 1.9.2014 Anna Kuchárová (náhradníčka)  

     Roman Briatka 

     Mgr. Dana Pašková 

Zástupcovia zriaďovateľa:  Martin Barčák 

     Patrik Burian, od 15.11.2014 Ing. Tomáš Bahno 

     Tomáš Vaňo 

     Jozěf Kolář, od 15.11.2014 Ing. Vladimír Poruban 

 
Prvé riadne zasadnutie rady školy sa uskutočnilo dňa 12.2.2014 s programom: 
1. Prerokovanie plánu zasadnutí RŠ v roku 2014 – otvorenie zasadnutia a schválenie návrhu zasadnutí RŠ na rok 2014 
2. Informácia o schválenom rozpočte školy v roku 2014 - Pán riaditeľ  Mgr. Miroslav Šumichrast nás informoval 
o schválenom rozpočte školy na rok 2014. Z ušetrených prostriedkov sa plánuje nákup skriniek do školskej jedálne na 
šatne, rekonštrukcia šatní a sprchy, nového stola na mäso, rekonštrukcia kamerového systému na každú chodbu 
a nákup notebookov do každej triedy na zapisovanie známok do internetovej žiackej knižky.  
3. Zhodnotenie spolupráce  v roku 2013 - Predsedníčka Rady školy poďakovala členom za spoluprácu v uplynulom 
roku a popriala veľa chuti do práce v novom roku. 
4. Informácia o zápise detí do I. ročníka - Pán riaditeľ  Mgr. Miroslav Šumichrast nás informoval o zápise detí do I. 
ročníka na školský rok 2014/2015, ktoré sa konalo 4.-5. februára 2014. Bolo zapísaných 83 detí a v školskom roku 
2014/2015 sa plánujú otvoriť 4 triedy prvákov. 
5. Výročná správa o činnosti Rady školy za rok 2013 - Predsedníčka Rady školy preniesla výročnú správu o činnosti 
Rady školy za rok 2013 a prítomní členovia Rady školy s ňou súhlasili bez pripomienok a doplnení ju zobrali na 
vedomie. 
6. Rôzne - Pán riaditeľ  Mgr. Šumichrast oboznámil Radu školy s olympiádami, ktorých sa zúčastňujú žiaci našej školy. 
Oboznámil Radu školy so situáciou ohľadne 2%, kedy sa v máji 2013 administratívne pochybilo a škola prišla 
o možnosť získať 2% daní za rok 2013, preto sa vyhlásenia budú odovzdávať o. z. Čarovná škôlka – RZ pri MŠ 
Zamarovce. O tejto zmene budú rodičia žiakov informovaní mailom v čo najkratšom čase. 

 
Druhé riadne zasadnutie rady školy sa uskutočnilo dňa 23.6.2014 s programom: 
1. Výsledky testovania 9 v školskom roku 2013/2014 - Rada školy bola oboznámená s výsledkami testovania 9 
v školskom roku 2014 – V rámci SR bola priemerná úspešnosť 54,67 % z matematiky, naša škola získala 62,23 % čo 
bolo 5. miesto v rámci ZŠ Trenčín. V rámci SR bola priemerná úspešnosť 62 % zo slovenského jazyka, naša škola 
získala 70,25 % čo bolo 4. miesto v rámci ZŠ Trenčín. 
2. Zámery rozvoja školy v školskom roku 2014/2015 - Pán riaditeľ  Mgr. Miroslav Šumichrast nás informoval o zámere 
rozvoja školy v nasledujúcom školskom roku 2014/2015.  
3. Informácie o ŠkVP pre školský rok 2014/2015 - Pán riaditeľ  Mgr. Miroslav Šumichrast nás informoval o ŠkVP 
v nasledujúcom školskom roku 2014/2015, ktorý RŠ schválila bez pripomienok.  
4. Dodatok č. 1 k štatútu rady školy - Predsedníčka Rady školy predniesla návrh dodatku č. 1 k štatútu rady školy 
a prítomní členovia RŠ ho schválili bez pripomienok. 
5. Rôzne - V bode rôzne neboli navrhnuté žiadne doplnenia. 



Rada školy pri , Veľkomoravská 12, 911 05  Trenčín 

 

 
Prvé mimoriadne zasadnutie rady školy sa uskutočnilo dňa 23.6.2014 s programom: 
1. Otvorenie - Otvorenie zasadnutia a privítanie prítomných členov RŠ, 5 zamestnankýň ŠKD, riaditeľa Mgr. Miroslava 
Šumichrasta a zástupcu riaditeľa Mgr. Tomáša Nebusa a krátke oboznámenie s listom, na základe ktorého dala 
väčšina členov súhlas na zvolanie mimoriadnej RŠ.  
2. Riešenie otázok ŠKD - Predsedníčka RŠ dala postupne slovo zamestnancom ŠKD, aby nás informovali o dôvodoch 
zvolanie mimoriadnej RŠ.  Prvá vystúpila pani vychovávateľka Mária Holcingerová, ktorá nesúhlasí s navrhovanými 
personálnymi zmenami v ŠKD. Poukázala na to, že ŠKD funguje bez sťažností žiakov a rodičov a preto si svoju funkciu 
vedúcej ŠKD vždy doteraz riadne obhájila. Nesúhlasí s prepustením vychovávateľky p. Stanislavovej aj napriek tomu, 
že jej končí pracovná zmluva, uzatvorená na dobu určitú do 30.06.2014, nakoľko je to kvalifikovaná vychovávateľka 
so skúsenosťami a venuje sa deťom. Rieši tiež administráciu webovej stránky školy ohľadne informácii a aktivít ŠKD. 
Potom vystúpila vychovávateľka Lýdia Hrnčáriková, ktorá tiež nesúhlasila s personálnymi zmenami v ŠKD. Poukázala 
na to, že pridelení žiaci u Mgr. Claudii Prekopovej neboli na žiadnom koncoročnom výlete ŠKD. Ďalej vystúpila 
Gabriela Rozborová, ktorá tiež nesúhlasí s navrhovanými zmenami, nakoľko si myslí, že Mgr. Prekopová má 
zohľadnené z vedenia školy viaceré veci. Bc. Dagmar Stanislavová namietala, že by mala mať zmluvu do 30.6.2014 
nakoľko ju nikto vopred neinformoval o ukončení pracovaného pomeru včas a teda si nemala možnosť ani nájsť 
náhradu práce a pri nástupe bolo sľúbené, že ak sa jej práca osvedčí bude jej zmluva predĺžená. Nakoniec vystúpila 
Mgr. Claudia Prekopová, ktorá predstavila návrhy, čo by chcela pod svojím vedením v ŠKD zmeniť. ŠKD by mal byť 
prepojený s 1. stupňom ZŠ, koncoročné výlety a akcie by mali byť organizované spoločne s triednymi učiteľmi. Potom 
by sa nestalo, že ŠKD ide na koncoročný výlet a tí čo do ŠKD nechodia musia ostať doma. Žiaci prvého stupňa by 
v prípade krúžkov mali mať možnosť počkať na krúžok aj keď nechodia do družiny. 
3. Diskusia - Po vypočutí všetkých vychovávateliek si Rada školy nechala vysvetliť zámer personálnej zmeny pána 
Riaditeľa Mgr. Miroslava Šumichrasta a zástupcu riaditeľa Mgr. Tomáša Nebusa.  
4. Záver - Na záver sa všetci členovia Rady školy jednohlasne zhodli, že personálne zmeny sú v plnej kompetencii 
riaditeľa školy a teda rozhodnutie o personálnych zmenách prenechajú na ňom. Zároveň upozornili, aby sa situácia 
neprejavila na spokojnosti rodičov a žiakov, ktorí budú navštevovať ŠKD budúci školský rok.  
 
 
Tretie riadne zasadnutie rady školy sa uskutočnilo dňa 29.10.2014 s programom: 
1. Otvorenie – Otvorenie riadneho zasadnutia a privítanie novej členky Anny Kuchárovej, ktorá nastúpila za Andreu 
Babirádovú 1.9.2014. 
2. Správa o výchovno – vzdelávacích výsledkoch školy v školskom roku 2012/2013 (podľa Vyhlášky MŠ SR zo dňa 16. 
decembra 2005) – pán riaditeľ nás oboznámil so zmenami v správe o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 
a podmienkach za školský rok 2013/2014, RŠ zobrala správu na vedomie a s jej obsahom súhlasí.  
2. Plán činnosti školy v novom školskom roku – pán riaditeľ nás oboznámil s plánom činnosti v školskom roku 
2014/2015 
3. Informácia o výsledkoch poskytovania 2% dane na OZ Komenský za rok 2013 – za rok 2013 sa podarilo vďaka o. z. 
Čarovná škôlka – RZ pri MŠ Zamarovce vyzbierať 3011 EUR z ktorých bude použitých 2511 EUR.  
4. Návrh vykonávania hospodárskej činnosti školy v novom školskom roku – zmluvy o prenájme, stravovanie – 

vedúca EHO + ZRŠ 

V Trenčíne, dňa 23.2.2014 

 

 

 

       ........................................................................ 

       Zuzana Aštaryová , predsedníčka Rady školy 

 


